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Přípravný turnaj na Slavii 10.XI. 

Litice B vs Litice A (dorost)  8:0 

Góly - Bárta M. 2x, Hes 2x, Hošek 1x, Koryťák J. 3x 

Litice B vs Bolevec B 10:1 

Góly - Bárta M. 2x, Hes 2x, Nocar L. 1x, Šesták 2x, Koryťák T. 1x, Koryťák J. 2x 

Litice B vs Bolevec A 5:4 

Góly: Bárta M. 1x, Hes 1x, Koryťák J. 3x 

Sestava: Bárta Marek, Bárta M., Hes, Koryťák J, Koryťák T, Hošek, Nocar, Šesták, Kordík 

Dobře odehraný turnaj pro mužské B, odmakané a zasloužené vítězství. 

Výsledky:  

Litice A (Dorostenci) vs Litice B 0:8, vs Bolevec A 4:6, vs Bolevec B 8:3 

Góly: Svoboda 2x, Míka, 1x, Královec 1x, Reishig 1x, Bílek 2x, Nágr 1x, Hofman 4x 

Sestava: Martin Houška, Vojta Svoboda, Ondra Veselý, Vašek Královec, David Nágr, Tonda Reishig, Matěj 

Hofman, Mikoláš Bílek, Štěpán Míka, Míra Březina 

První miniturnaj pro naše dorostence nedopadl špatně. Kluci se museli nejprve po dvou trénincích 

aklimatizovat do velké haly, na což nejsou a nebudou zvyklí, protože naše tréninky probíhají v menší hale.  

V prvním zápase jsme narazili na naše Litické B od kterých jsme dostali strašně moc na zadek a taky abych 

se zastal kluků byl to jejich první zápas v hale, takže se museli sehrát a ošahat si pozice, na kterých hrajou. Za 

mě hra na jednu bránu to nebyla, taky jsme si udělali šance, jenom jsme je neproměnili a taky jsme měli i 

gólové situace nezdařené. 

Druhý zápas proti Bolevci A z mého pohledu jsem moc neočekával od kluků. Takže jsem se nechal překvapit 

a taky že jsem byl velice moc překvapen. I přes obdržené góly jsme začali Boleveckým dělat problémy a to 

tím že jsme začali dávat taky góly a z útoků jsme byli nebezpeční, i přes to že jsme se chytli, tak nám bohužel 

nestačil čas na dohnání skóre. Byla to škoda, zápas byl hodně vyrovnaný. 

Třetí zápas proti Bolevci B, kluci šli do zápasu vyhrát. Už taky bylo na čase po dvou prohrách utržit i nějaké 

vítězství. Kluci do toho dupali, co to šlo a začali si skvěle nahrávat a dávat z toho góly. Hráli jsme fakt skvěle 

a měli jsme dovoluji si říct, že gólovek jsme měli strašně moc. 



 

 
Shrnutí: Musíme se naučit zónově bránit a zlepšit jak nahrávky tak i postup dopředu, tak aby jsme furt držely 

balónek na holi. Do obrany máme taky co zlepšovat, takže se těšíme na halovou sezónu a myslím si že se 

ostatní mají čeho bát.           Dominik 

Toulky šumavou 2024 
V pátek 8.11.jsme já,Véna,Mára, Luboš a 42 vlčáků a hvězd vyrazili směr Nové Hutě u Vimperka.Cesta na 

malé patálie proběhla dobře a v devět večer jsme již byli na chatě u "KRTKA". 

V sobotu jsme po snídani vyrazili na výšlap k vrcholu Přilba 1219m.Odtud po svážné lesem na Borovou Ladu 

na domluvený oběd.Při zpáteční cestě jsme se stavěli na Chalupské slati.Večer si všichni společně uvařili 

večeři - sekanou, brambory a okurku.Po večeři proběhl turnaj ve stolním fotbálku.Všichni si to užili. 

V neděli po snídani následoval úklid a po předání chalupy paní uklízečce přesun na Lipku na vlak a oběd.Oběd 

jako vždy super a poté cesta domů.Myslím že letošní Toulky se vydařily po všech stránkách i  počasi a hlavně 

sluníčko bylo super!!!Opravdu!         VRKY 

  

 


